
 

ПРОТОКОЛ № 66 

 

засідання постійної комісії ради з питань освіти, культури, молодіжної 

політики, сім’ї, спорту, туризму, інформації, охорони здоров’я, праці та 

соціального захисту населення  

 

        від ”19” червня  2019 р. 

 

ПРИСУТНІ: 

Голова постійної комісії О.Дацюк 

Заступник голови комісії Р.Броницький 

Секретар комісії З.Семенишин 

Члени комісії: Р.Броницький,З.Семенишин, І.Куць 

Відсутні: А.Шевкенич, І.Розлуцький 

Запрошені: О.Хрущ, П.Сушко, О.Яводчак , О.Переверзєва, І.Шустова, 

О.Соломчак 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Лист-звернення О.Коцюби з приводу роботи логопеда та психолога в 

дитячому садочку ”Казка” 

2. Про затвердження нової редакції статуту Палацу дитячої та юнацької 

творчості м.Дрогобича 

3. Про внесення змін до Положення комунальної установи ”Інклюзивно-

ресурсного центру” Дрогобицької міської ради Львівської області (нова 

редакція) 

4. Про затвердження нової редакції статутів закладів дошкільної освіти 

мм.Дрогобича та Стебника 

5. Про  внесення змін до Програми забезпечення реалізації заходів з 

фізичної культури та спорту у 2019 році 

6. Про затвердження міської Програми придбання житла для діячів 

культури з числа внутрішньо-переміщених осіб на умовах спів фінансування 

на 2019-2020 роки 

7. Про затвердження міської Програми призначення і виплати 

одноразової цільової грошової допомоги малозабезпеченим мешканцям 

Дрогобича, квартири яких будуть відключені від системи централізованого 

теплопостачання на 2019-2020 роки 

8. Про встановлення пам’ятної таблиці 

9. Про надання статусу академічного комунального закладу Дрогобицької 

міської ради ”Заслуженому Прикарпатському ансамблю пісні та танцю 

України ”Верховина” 

10. Щодо формування мережі закладів освіти міст Дрогобича та 

Стебника на 2019-2020 навчальний рік 

 



1.Слухали: Лист-звернення О.Коцюби з приводу роботи логопеда та 

психолога в дитячому садочку ”Казка” 

Взяли до відома. П.Сушку вирішити питання з спеціалістом-логопедом. 

 

2.Слухали: Про затвердження нової редакції статуту Палацу дитячої та 

юнацької творчості м.Дрогобича 

Доповідач: П.Сушко 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

3.Слухали: Про внесення змін до Положення комунальної установи 

”Інклюзивно-ресурсного центру” Дрогобицької міської ради Львівської 

області (нова редакція) 

Доповідач: І.Шустова 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

4.Слухали: Про затвердження нової редакції статутів закладів 

дошкільної освіти мм.Дрогобича та Стебника 

Доповідач: П.Сушко 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

5.Слухали: Про  внесення змін до Програми забезпечення реалізації 

заходів з фізичної культури та спорту у 2019 році 

Доповідач: О.Соломчак 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

6.Слухали: Про затвердження міської Програми придбання житла для 

діячів культури з числа внутрішньо-переміщених осіб на умовах спів 

фінансування на 2019-2020 роки 

Доповідач: О.Переверзєва 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

7.Слухали: Про затвердження міської Програми призначення і виплати 

одноразової цільової грошової допомоги малозабезпеченим мешканцям 

Дрогобича, квартири яких будуть відключені від системи централізованого 

теплопостачання на 2019-2020 роки 

Доповідач: О.Переверзєва 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

8.Слухали: Про встановлення пам’ятної таблиці 

Доповідач: О.Яводчак 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

9.Слухали: Про надання статусу академічного комунального закладу 

Дрогобицької міської ради ”Заслуженому Прикарпатському ансамблю пісні 

та танцю України ”Верховина” 



Доповідач: О.Яводчак 

Вирішили: рекомендувати раді 

Результати голосування: ”за” – 4 

10.Слухали: Щодо формування мережі закладів освіти міст Дрогобича 

та Стебника на 2019-2020 навчальний рік 

Вирішили: рекомендувати відділу освіти затвердити мережу в навчальних 

закладах Дрогобича та Стебника, згідно з рішенням виконкому  не 

збільшуючи кількість класів, оскільки це може призвести до збільшення 

дефіциту фонду заробітної плати, який в 2019 році уже становить 17 млн. 899 

тис.грн. 

Результати голосування: ”за” – 4  

 

 

 

Голова комісії        О.Дацюк 

 

Секретар комісії        З.Семенишин 

 


